

COURSE APPLICATION FORM

课程申请表格



COURSE TITLE

(课程名称): _____

START & END OF
COURSE _____

DATE (课程日期): _____

FOR OFFICIAL USE

Course Fee

Receipt Number

Type of Application 申请类型:

Company Sponsored 公司赞助

Self-Funded 个人申请

IMPORTANT INSTRUCTIONS 重要指示

- Please complete the application form and submit to our centre at least two weeks before the course commencement date at No 57-02, Jalan Austin Heights 8/5, Taman Mount Austin, 81100 Johor Bahru, Johor, Malaysia. Tel: 018-9620096
Email: sputmspace@gmail.com
请把课程申请表格填好并在开课的两个星期前把表格交到 No 57-02, Jalan Austin Heights 8/5, Taman Mount Austin, 81100 Johor Bahru, Johor, Malaysia. 电话号码: 018-9620096 电邮: sputmspace@gmail.com.
- Completed Application Form must be accompanied by
2.1 Copy of personal identification – I/C
请在呈交课程申请表格时附上以下文件:
2.1 一份个人的身份证
2.2 Copy of SPM/SPMV/UEC/O-Level
2.2 一份SPM/SPMV/UEC/O-Level相关证书
- All payments may be made by EPF Withdrawal for Education, Interbank-Giro / Instant Transfer, JomPAY or Online Payment Link - Organet.
请以公积金教育经费提款、银行转账、JomPAY账单缴费服务平台或Organet在线支付网关付费。
- Application form with incomplete information will not be considered.
本专业学院将不会接受不完整的课程申请表格。
- All information provided by students will be treated in the strictest confidence. By signing the application form, you expressly consent to Seada Prosper and New Asia Academy collecting, using and disclosing the personal data provided in the form for the purposes of course administration, annual reporting to the regulatory bodies and other course information.
专业学院保证将谨慎处理学员个人资料并妥善保管。通过填写此报名表格, 您明确同意让 Seada Prosper 和 New Asia Academy 收集, 使用和提供您的个人资料作为课程行政管理, 向监管机构进行的年度报告及未来课程通知用途。

Please tick here if you do not wish to have your personal data collected for course updates.
若您不同意专业学院使用您的个人资料, 用于发送专业学院活动及课程更新的信息, 请在此打勾。

PERSONAL DETAILS 个人资料

Full Name: _____ 中文姓名: _____
(Name as in NRIC 请依照身份证所登记的姓名填写)

NRIC 身份证号码 _____ Gender 性别: Male 男 Female 女

Home Address 地址: _____

Contact Number 联络号码: _____ E-mail Address 电邮: _____

Date of Birth 出生日期: ____/____/____ Age 年龄: ____ Highest Qualification 最高学历: _____
dd 日 mm 月 yyyy 年

Nationality 国籍: Malaysian 马来西亚公民 Others 其他: _____

All information provided by students are treated with strictest confidentiality and are meant for internal usage only.

PRESENT EMPLOYMENT DETAILS 在职资料

Company Name 公司: _____

Company Address 公司地址: _____

Office No. 公司电话号码: _____ E-mail 电邮: _____

Participant's Designation 学员职位: _____

Office Contact Person
公司联络人: _____

Contact Person's Designation
公司联络人职位: _____

Contact No.
联络号码: _____

Fax No.
传真号码: _____

EMERGENCY CONTACT 紧急联络人

Full Name: _____
(Name as in NRIC 请依照身份证所登记的姓名填写)

中文姓名: _____

Contact Number 联络号码: _____ Relationship 与学生关系: _____

APPLICANT'S DECLARATION 申请人的声明

I declare that all information given in this application is true and complete to the best of my knowledge. I understand that any misrepresentation or omission is sufficient grounds for rejection of the application or withdrawal of any place that may be offered and that this withdrawal may take place at any stage during the course. I understand and accept the terms and conditions set by Seada Prosper Sdn Bhd and New Asia Academy Sdn Bhd.

我声明我在申请表格所提供的资料全部属实与完整。我了解如果我故意隐瞒资料或提供不正确的资料，专业学院将有权剥夺我上课的资格。我了解并接受 Seada Prosper Sdn Bhd 和 New Asia Academy Sdn Bhd 所规定的条例。

Signature of Applicant 申请人的签名

Date 日期